
 

Aan: gemeenteraad Hoeksche Waard 

Datum: 20 juni 2023 

Betreft: voortgang sport- en beweegnota en harmonisatie buitensportaccommodaties 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

De Sportraad Hoeksche Waard heeft met verbazing en teleurstelling kennisgenomen van het (niet) 

behandelen van de keuzenota’s met betrekking tot bovengenoemde onderwerpen in de raadscyclus van 

mei. Dit heeft directe gevolgen voor diverse sportverenigingen die al geruime tijd wachten op duidelijkheid 

middels de sport- en beweegnota en door deze verdere vertraging vrezen voor de  continuïteit van hun 

vereniging. 

Reeds in de aanloop naar de Gemeenteraadsverkiezingen 2022 is door een groot aantal partijen in hun 

programma’s het belang van sport en bewegen en de rol van vitale verenigingen hierbij benoemd. 

Meerdere partijen vragen in hun programma ook om een gemeentelijke sport- en beweegnota.   

 

Integrale sport- en beweegnota 

In het Hoofdlijnenakkoord 2022-2026 wordt de sociaal-maatschappelijke rol van sport en het belang van 

sporten en bewegen bij het bevorderen van een gezonde leefstijl erkend en voorgesteld een sport- en 

beweegnota op te stellen en uit te voeren.  

Het college heeft dan ook besloten tot de totstandkoming van een integrale sport- en beweegnota. Uw raad 

heeft dit onderschreven en heeft de financiële middelen beschikbaar gesteld om hiervoor een externe 

projectleider in te huren. Middels een startnotitie, die op 17 januari 2023 in uw raad gepresenteerd en 

behandeld is, heeft de projectleider het doel en het proces om te komen tot de nota aan uw raad 

voorgelegd. Op 2 februari 2023 is deze startnotitie aangenomen door de raad. 

Het opstellen van integraal beleid t.a.v. sport en bewegen en het tijdig vaststellen van een sport- en 

beweegnota is essentieel. Verenigingen hebben dringende behoefte aan duidelijkheid. Daarnaast wordt ook 

vanuit het Rijk in het kader van de SPUK-regeling (en het daaraan verbonden Sportakkoord II, het Gezond & 

Actief Leven Akkoord en de Brede Regeling Combinatiefuncties) gevraagd om een integrale aanpak vertaald 

naar een plan van aanpak dat in september dit jaar moet worden ingediend.  

Vertraging 

Het opstellen van de startnotitie heeft om diverse redenen al flinke vertraging opgelopen. Betrokken 

partijen zijn niet gebaat bij verdere vertraging als gevolg van het uitblijven van besluitvorming.  



 

Wij roepen u dan ook op om prioriteit te geven aan het vaststellen van de nota’s en de kaders, zodat we zo 

snel mogelijk met elkaar richting kunnen geven aan een passende Hoekschewaardse ambitie en 

uitvoeringsprogramma op het gebied van sport en (sportief) bewegen.  

De Sportraad Hoeksche Waard is actief betrokken bij het opstellen van de integrale sport- en beweegnota 

en is ook bereid om samen met de raad het gesprek aan te gaan op welke wijze we samen het huidige 

proces verder kunnen verbeteren. Doel hierbij is om, samen met de Gemeente Hoeksche Waard en haar 

partners, zoveel mogelijk inwoners van de Hoeksche Waard aan het bewegen te krijgen! 

 

Hoogachtend, 

 

Namens de Sportraad Hoeksche Waard, 

Peter Nootenboom 

 


